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PLE ORDINARI DE 22 DE JULIOL DE 2014 

 

 

 

A les 17:01 del dimarts dia 22 de juliol de 2014, es constitueix en sessió ordinària 

el Ple de l’Ajuntament de Montesquiu, a la Sala de Plens de la Casa de la Vila, 

convocats prèviament per avui a la mateixa hora i presidit per: 

 

L’Alcaldessa Sra. Elisabet Ferreres Vergés, del grup d’ERC. 

 

I amb l’assistència dels regidors/es següents: 

 

 
Sr. Esteve Sidera Jubany ERC 

Sra. Anna Castany Paret ERC 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC 

Sra. Liliana Vilanova Orriols APM-CUP 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU 

 

 

Assistits pel secretari-interventor Jaume Salés i Malian.  

 

Oberta la sessió és declarada pública per la Presidència, una vegada comprovada 

l’existència del quòrum d’assistència necessari. 

 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació d’actes de sessions anteriors : 

  
 Acta de Ple ordinari de 29 d’abril de 2014. 

Acta de Ple extraordinari de 15 de juliol de 2014. 
  

2. Donar compte de les Resolucions de l’Alcaldia. 
3. Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local. 
4. Ratificació de l’acord d’adhesió al conveni d’interoperabilitat de sistemes 

d’informació entre administracions públiques. 

5. Donar compte escrit d’Ensenyament sobre competència del servei de llar 
d’infants. 

6. Fixació de les festes locals per 2015. 
7. Ratificar acords d’atorgament de llicències d’obres núms. 04, 05, 20, 21 i 

22/2014 Diputació de Barcelona. 
8. Aprovació d’expedient de modificació de crèdit 01/2014. 
9. Distribució participació en ingressos CCAA a ens supramunicipals. 

 
 

Mocions dels grups municipals 
      
 
Mocions del grup municipal de CIU 
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10.- Moció a favor del “Racó dels Rossinyols”. 
11.- Moció Font del Roure. 
12.- Precs i Preguntes 

 

 

1 A01-PLE 

APROVACIÓ ACTES ANTERIORS 

 

 

Acta de ple ordinari de 29 d’abril de 2014 

 

Es demana als presents assistents si hi ha alguna objecció o manifestació a fer a 

l’acta del ple extraordinari de 15 d’abril de 2014.  

 

Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Consensuadament es proposa l’esmena següent: 

 

- A la plana 18, en la pregunta 10) hi figura aquest text: 

“L’Alcaldessa insisteix en què no és terme de Montesquiu. Diu que serà peatonal i es va parlar que els 
ajuntaments que usin el pàrquing puguin acordar posar-hi alguna cosa.”. 
 

Ha de ser substituïda la paraula “pàrquing” per la paraula “vial”, quedant la resta igual: 

“L’Alcaldessa insisteix en què no és terme de Montesquiu. Diu que serà peatonal i es va parlar que els 
ajuntaments que usin el vial puguin acordar posar-hi alguna cosa”. 

 

 

Sotmès a votació, amb l’esmena transcrita, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Abstenció 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Abstenció 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

 

Acta de ple extraordinari de 15 de juliol de 2014 

 

Es demana als presents assistents si hi ha alguna objecció o manifestació a fer a 

l’acta del ple ordinari de 29 d’abril de 2014.  
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Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Intervé, amb permís de la Presidència, la Regidora Liliana Vilanova la qual manifesta que proposen tres 
esmenes a l’acta: 

 

1) En aquesta acta no hi consta que el Regidor Frederic Trapé va dir sobre el Doctor Costa, que va 
marxar, i el va criticar. És el que passa quan no es grava el ple, va concloure la Regidora. El Regidor 
Frederic Trapé, amb permís de la Presidència, diu que per ell està bé tal com s’ha transcrit en l’acta i no 
cal esmenar-la. 

L’Alcaldessa cedeix la paraula al Secretari de la Corporació el qual manifesta que la llei estableix que en 
les actes del Ple s’ha de reflectir un resum succint del que es diu, no la literalitat, sense alterar el sentit 
de les intervencions.  

2) La Regidora Liliana Vilanova també demana que s’esmeni l’acta, en l’apartat just abans de procedir a 
la votació, concretament on es diu: 

“L’Alcaldessa diu que cada grup ja ha donat la seva opinió. Potser d’aquí a uns dies s’explicarà tot.”. 

Per la següent: 

“L’Alcaldessa diu que cada grup ja ha donat la seva opinió. Per tant, no cal continuar debatent. 
Potser d’aquí a uns dies s’explicarà tot.“. 

L’Alcaldessa diu que no recorda exactament què va dir però que no té cap inconvenient a acceptar 
aquesta esmena. 

3) La Regidora Liliana Vilanova diu que l’acta no explica el sentit del vot dels regidors de l’APM-CUP, ja 
que en l’acta es diu que no van votar i sí que ho van fer. 

L’Alcaldessa contesta que en l’acta es reflecteix tal com va succeir i que ho troba correcte. 

L’Alcaldessa cedeix la paraula al Secretari de la Corporació el qual manifesta que ell va reflectir el que 
va passar, tal com va passar. 

Per part de la Regidora Liliana Vilanova es demana si es pot votar cada proposta d’esmena per separat. 

Tots els regidors, per unanimitat, accepten fer així la votació. 

 

Sotmès a votació l’esmena núm. 1), no s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC No 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC No 

Sra. Anna Castany Paret  ERC No 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC No 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU No 

 

Sotmès a votació l’esmena núm. 2), s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 
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Sotmès a votació l’esmena núm. 3), no s’aprova segons el detall següent: 

 

 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC No 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC No 

Sra. Anna Castany Paret  ERC No 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC No 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU No 

 

 

2  DONAR COMPTE I ASSABENTAT DELS DECRETS I RESOLUCIONS 

D’ALCALDIA. 

 

La Sra. Alcaldessa dóna compte dels decrets següents:  

 

Del Decret núm. 17/2014, de 24 d’abril, al Decret 48/2014, de 8 de juliol, ambdós 

inclosos. 

 

Núm. Data Assumpte 

17/2014 24/04/2014 Convocatòria ple ordinari 29 d’abril de 2014 

18/2014 29/04/2014 Sol·licitud subvenció CCOsona per activitats culturals 

19/2014 06/05/2014 Llicència d’obres 07/2014 Buildingcenter 

20/2014 07/05/2014 Llicència 1ª ocupació Carrer Nou 6 

21/2014 09/05/2014 Contracte menor grava per aparcament solar Camí Ral 

22/2014 22/05/2014 Llicència d’obres 13/2014 Carrer Nou 20 baixos 

23/2014 26/05/2014 Contracte menor servei socorrisme piscines 

24/2014 26/05/2014 Contracte menor servei desinfecció, desinsectació i 

desratització 

25/2014 26/05/2014 Contracte menor servei de neteja viària  

26/2014 26/05/2014 Contracte menor manteniment zona verda recinte piscines 

27/2014 27/05/2014 Contracte menor manteniment alarmes 

28/2014 27/05/2014 Contracte menor servei manteniment xarxa clavegueram 

29/2014 27/05/2014 Contracte menor servei manteniment informàtica 

30/2014 27/05/2014 Aprovació liquidació pressupost Ajuntament 2013 

31/2014 04/06/2014 Arxiu expedient solar Carrer Torelló 33 

32/2014 04/06/2014 Arxiu expedient solar Carretera Barcelona 4 

33/2014 04/06/2014 Aprovació certificació única obres paret colindant cementiri 

34/2014 04/06/2014 Sol·licitud assistència jurídica Diputació recurs 199/2014 

35/2014 16/06/2014 Aprovació liquidació 4T2013 taxa ocupació sòl Iberdrola 

36/2014 16/06/2014 Acord d’enderroc dels nínxols 1 a 72 ambdós inclosos 

37/2014 17/06/2014 Llicència d’obres 19/2014 Santiago Russiñol s/n 

38/2014 27/06/2014 Designació interlocutor conveni recollida gossos CCOsona 

39/2014 01/07/2014 Llicència d’obres 20/2014 Parc del Castell de Montesquiu 

40/2014 01/07/2014 Llicència d’obres 21/2014 Parc del Castell de Montesquiu 
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41/2014 01/07/2014 Llicència d’obres 22/2014 Parc del Castell de Montesquiu 

42/2014 01/07/2014 Acceptació de cessió mobiliari urbà Diputació -5 bancs- 

43/2014 01/07/2014 Acceptació de cessió mobiliari urbà Diputació -2 papereres- 

44/2014 01/07/2014 Acceptació cessió espai lúdic i de salut Diputació 

45/2014 03/07/2014 Llicència d’obres 23/2014 Pl. Mn.Jacint Verdaguer 1  

46/2014 03/07/2014 Llicència d’obres 24/2014 Carrer Sant Boi 34 

47/2014 03/07/2014 Llicència d’obres 25/2014 Pl. Emili Juncadella 6 

48/2014 08/07/2014 Llicència 01/2014 tinença animals potencialment perillosos 

 

Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Frederic Trapé per dir que la taula amb tots els 
decrets no hi és en la documentació facilitada per al Ple. 

L’Alcaldessa diu que no s’hi ha posat, tot i que sempre s’hi posa. 

Intervé, amb permís de la Presidència, la Regidora Liliana Vilanova demana: 

 

1) En relació al Decret 23/2014, el servei és per a dos o per a tres socorristes? 

L’Alcaldessa diu que no es contracte un nombre concret sinó el servei, les hores, durant la temporada. 
És l’empresa que es cuida de quants socorrista hi destina. 

La Regidora Liliana Vilanova demana quin estalvi hi ha hagut els anys anteriors. 

L’Alcaldessa diu que el mateix. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Esteve Sidera per dir que el motiu és que, fent-ho 
així, les possibles baixes les cobreix l’empresa sense cost per a l’ajuntament i en canvi, si contractés 
l’ajuntament als socorristes, seria l’ajuntament el que hauria d’assumir el cost de les possibles baixes. 

La Regidora Liliana Vilanova diu que el seu grup municipal està en contra de l’externalització de serveis. 

L’Alcaldessa diu que aquest any hi haurà més o menys el mateix cost i es donarà un major servei. 

 

2) En relació al Decret 25/2014, és anual? 

L’Alcaldessa contesta que sí, és anual, perquè és un contracte menor.  

 

3) En relació al Decret 26/2014, què hi entra, a part de tallar l’herba? I, els 3.200 € són anuals? 

L’Alcaldessa diu que hi entra tallar-la i els productes, l’abonament. Els 3.200 € és el total. 

 

4) En relació al Decret 29/2014, diu que li sorprèn que sigui l’empresa on l’Alcaldessa havia treballat 
abans. Per què? I què inclou? 

L’Alcaldessa diu que és el manteniment. Aquesta empresa ja hi era de fa anys. Va fer un programa de 
gestió de l’aigua. Ara és gestió de serveis: actualització de programes, versions noves actualitzades i, si 
hi ha algun tema que no sigui manteniment, anirà a part. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per demanar un aclariment sobre el que 
acaba de dir l’Alcaldessa. 

L’Alcaldessa diu que un dels temes que hauria d’anar a part, per exemple, seria que peti l’ordinador o 
que s’hagi de modificar un programa de nou. 

 

5) En relació al Decret 30/2014, pot explicar el quadre? 

L’Alcaldessa diu que és el quadre del romanent de tresoreria i es remet, per a la seva explicació, al 
propi quadre que conté el decret. 
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6) En relació al Decret 42/2014, on es col·locaran els bancs i les papereres? I demana si li poden 
explicar el que és “50 l”. 

L’Alcaldessa diu que encara no s’ha decidit i que “50 l” és la capacitat de les papereres. 

 

 

El Plenari en queda assabentat. 

 

 

  3  DONAR COMPTE DELS ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL. 

 

Es dona compte als presents dels acords adoptats per les Juntes de Govern Local 

celebrades des de la  última sessió plenària :  

 

 

1.- JGL 18 de març de 2014 

2.- JGL 8 d’abril de 2014 

3.- JGL de 22 d’abril de 2014 

4.- JGL de 6 de maig de 2014 

5.- JGL de 27 de maig de 2014 

6.- JGL de 3 de juny de 2014  

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Frederic Trapé per demanar el següent: 

 

 En la JGL del 18 de març, en el punt 13, hi ha l’acord sobre els coloms. S’ha fet res? Perquè no han 
desaparegut. 

L’Alcaldessa diu que fa poc que han començat. S’intenta establir una colònia i llavors, a partir d’aquí, es 
faran dues batudes durant l’any. 

El Regidor Frederic Trapé diu que és molta despesa i no desapareixen. Potser, diu, es llancen els diners. 

L’Alcaldessa diu que s’havia intentat, abans, de posar punxes però els coloms canvien de lloc. 

El Regidor Frederic Trapé diu que al Carrer Major està molt malament per a aquest tema. 

L’Alcaldessa diu que encara no han començat. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per demanar si s’han mirat vàries 
empreses i diferents mètodes. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Esteve Sidera per dir que els han d’agafar vius, 
aquest és el mètode. 

L’Alcaldessa diu que es disposa de varis pressupostos. 

El Regidor Joan Freixer apunta que el Regidor Frederic Trapé va comentar un dia el tema dels falcons i 
demana si s’ha tingut en compte. 

El Regidor Frederic Trapé diu que sí que funciona. 

L’Alcaldessa diu que si veuen que el mètode triat no funciona, s’haurà de replantejar. 

 

El Regidor Joan Freixer intervé per demanar el següent: 

 



 

AJUNTAMENT DE MONTESQUIU 
 

 


 P

l.
 E

m
il

i 
Ju

n
ca

d
e
ll

a
, 

1
-2

 
 0

8
5

8
5

  
M

O
N

T
E

S
Q

U
IU

 (
B

a
rc

e
lo

n
a
) 


 9
3

 8
5

2
 9

0
 9

1
 

 9
3

 8
5

2
 9

1
 0

0
 

 F
a
x

 9
3

 8
5

5
 1

2
 7

9
  

N
IF

: 
 P

 -
 0

8
1

3
0

0
0

 -
 G

  


 e
-m

a
il

: 
 m

o
n

te
sq

u
iu

@
d

ib
a
.c

at
 

 

1) Curiosament, deu tractar-se d’una errada, en les actes de les JGL dels dies 4 i 18 de març les 
despeses aprovades són les mateixes. 

L’Alcaldessa diu que es revisarà. 

Intervé, amb permís de la Presidència, la Regidora Liliana Vilanova per dir que això passa perquè no es 
passen totes les JGL pel Ple. 

 

2) En relació a la JGL del dia 18 de març, al punt 4, sobre l’abonament de la paga extra de desembre, 
ho han cobrat? 

L’Alcaldessa diu que sí. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Esteve Sidera per apuntar que han cobrat amb la 
condició que hi ha a retornar-ho, si cal. 

 

3) En relació a la JGL del dia 22 d’abril, al punt 10, què són les despeses del Sr. Carles Pla Buxó? 

 

L’Alcaldessa diu que és l’advocat. 

La Regidora Liliana Vilanova demana què fa aquest advocat. 

L’Alcaldessa contesta que defensa l’ajuntament en el contenciós. 

La Regidora Liliana Vilanova demana si no es fa servir el servei de Diputació de Barcelona. 

L’Alcaldessa diu que aquest servei no es pot fer servir quan al contenciós hi ha grups polítics. 

 

4) Què és el concepte “Pen 194€”? 

L’Alcaldessa diu que són bolígrafs per a l’Ajuntament, per donar-los en els casaments. Es van acabar els 
llibres i es dóna un bolígraf. 

El Regidor Joan Freixer demana quan val cada bolígraf. 

L’Alcaldessa diu que ho mirarà i li dirà. 

 

5) En relació a la JGL del dia 6 de maig, en el punt 3, demana què és el concepte “Maginet SCP, 605 €”. 

 

L’Alcaldessa diu que és l’empresa que va gestionar l’organització del Tricentenari. 

 

 

El Plenari en queda assabentat. 

 

 
4  

RATIFICACIÓ DE L’ACORD D’ADHESIÓ AL CONVENI 

D’INTEROPERABILITAT DE SISTEMES D’INFORMACIÓ ENTRE 

ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES. 

Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de data 16 d’abril de 2013 que es 

transcriu literalment : 
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“Vist el conveni de col·laboració entre el Departament de Governació i 

Administracions Públiques – en representació de la generalitat de Catalunya -, el  

Consorci Localret, l’Ajuntament de Barcelona i el Consorci Administració Oberta  

Electrònica de Catalunya, per a l’impuls i el desenvolupament de la interoperabilitat 
dels sistemes d’informació de les administracions catalanes. 

Vist que l’objecte d’aquest conveni és establir el marc de col·laboració per fer 

efectiva la interoperabilitat telemàtica entre els sistemes d’informació de 

l’Administració de la Generalitat i els ens locals que s’hi adhereixin, posant a la seva 

disposició les dades i els certificats electrònics relatius als ciutadans, les empreses i 

les organitzacions de què disposin, que poden substituir els diferents documents 

acreditatius en suport paper i que són requerits en els procediments d’altres 

administracions, d’acord amb el què estableix la llei de protecció de dades de 
caràcter personal. 

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda : 

Primer.- L’adhesió al Conveni marc de col·laboració entre el Departament de 

Governació i Administracions Públiques – en nom de la Generalitat de Catalunya -, 

el Consorci Localret, l’Ajuntament de Montesquiu i el Consorci Administració Oberta 

de Catalunya, per a l’impuls i el desenvolupament de la interoperabilitat dels 
sistemes d’informació de les administracions catalanes. 

Segon.- Nomenar la Sra. Elisabet Ferreres Vergés, Alcaldessa de l’Ajuntament de 

Montesquiu, amb D.N.I. núm. 38.149155-K, com a interlocutora única de l’entitat 
davant el Consorci AOC.” 

Posat a debat, s’aprova per unanimitat. 

Es proposa al ple municipal l’adopció del següent acord . 

 
Ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de data 16 d’abril de 2013 

relatiu a l’adhesió de l’Ajuntament de Montesquiu al conveni d’interoperabilitat de 

sistemes d’informació entre administracions públiques. 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Abans de sotmetre aquest acord a votació, l’Alcaldessa diu que es tracta d’un conveni per a l’intercanvi 
de dades entre administracions públiques, per via telemàtica. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 
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5  

DONAR COMPTE ESCRIT D’ENSENYAMENT SOBRE COMPETÈNCIA DEL 

SERVEI DE LLAR D’INFANTS. 

 

 

Es dona compte al Ple del contingut de l’escrit de la Secretaria General del 

Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, en resposta de la 

sol·licitud de l’Ajuntament sobre la competència per a la prestació del servei de llar 

d’infants després de l’entrada en vigor de la LRSAL que, en resum, manifesta que 

els serveis que els ens locals presten en matèria de llas d’infants s’han de mantenir 

sense necessitat de cap delegació de competències addicional. 

 

El Plenari municipal en queda assabentat. 

 

 

6  

FIXACIÓ DE LES FESTES LOCALS PER 2015. 

 

Vista l’Ordre EMO/133/2014, de 14 d’abril, publicada al DOGC núm. 6613 de 30 

d’abril, per la qual s’estableix el calendari oficial de festes laborals a Catalunya per 

a l’any 2015, i atès que cal que cada municipi estableixi quines són les dates de les 

dues festes de caràcter local, en compliment del que estableix l’article 37.2 de 

l’Estatut dels treballadors. 

 

Atès allò que estableix l’article 46 del Reial Decret 2001/1993, de 28 de juliol, i 

considerant que cal trametre al Departament d’Empresa i Ocupació de la 

Generalitat de Catalunya l’acord de designació de les dates de les festes locals 

esmentades abans del 30 de setembre. 

 

Vist que es considera procedent fixar les dues festes locals de Montesquiu per l’any 

2015 els dies següents :  

 

1.- 25 de maig (Dilluns) Segona Pasqua 

2.-  7 de desembre (dilluns) 

 

Es proposa al Ple l’adopció del següent acord: 

 

 

Primer.- Fixar les dues festes locals de Montesquiu per l’any 2015 els dies :  

 

1.- 25 de maig (dilluns) Segona Pasqua 

2.-  7 de desembre (dilluns) 

 

Segon.- Comunicar el present acord al Departament d’Empresa i Ocupació de la 

Generalitat de Catalunya, pel seu coneixemnt i als efectes escaients. 
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Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

S’aprova per unanimitat. 

 
7  

RATIFICAR ACORDS D’ATORGAMENT DE LLICÈNCIES D’OBRES 

NÚMS. 04/2014, 05/2014, 20/2014, 21/2014 i 22/2014, A 

INSTÀNCIA DE LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA. 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Intervé Regidora Liliana Vilanova per dir que s’hauria d’explicar el tema de l’exempció i altres 
bonificacions perquè no hi ha un criteri únic. 

L’Alcaldessa diu que les bonificacions i les exempcions en les llicències d’obres vénen fixades per les OO 
FF i la Llei d’hisendes locals. 

La Regidora Liliana Vilanova demana si el municipi pot augmentar les exempcions. 

L’Alcaldessa cedeix la paraula al Secretari de la Corporació perquè respongui, el qual diu que només es 
poden aprovar les que la llei estableix i no altres. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 
 

S’aprova per unanimitat. 

 

8  

APROVACIÓ D’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 01/2014 

 

Vist que hi ha romanents de crèdit susceptibles de ser incorporats als corresponents 

crèdits dels pressupostos de despeses, provinents dels supòsits indicats en l’article 

182 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març, d’aprovació del Text Refós de 

la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
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Atès que bàsicament, el que es proposa és la incorporació de despeses amb 

finançament afectat i la compatibilització de l’amortització de préstec com a 

conseqüència del romanent de pressupost existent, un cop realitzats els ajustos 

legals pertinents i, segons el detall següent : 

 

 

Altes en aplicacions de despeses 

 

Partida Concepte Import 

22609 Despesa Tricentenari 6.376,20 € 

61006 Incorporació romanent 53.184,52 € 

61006 Incorporació romanent 119.124,60 € 

61008 Incorporació romanent 17.849,41 € 

61900 Incorporació romanent 4.840,57 € 

91300 Amortització préstec 266.578,00 € 

 TOTAL 467.953,30 € 

 

 

Altes en concepte d’ingressos 

 

Concepte import 

Incorporació de romanent 136.974,01 € 

Incorporació de romanent 58.025,09 € 

Subvenció departament Cultura 

Tricentenari 

3.473,20 € 

Ingressos Tricentenari 2.903,00 € 

Superàvit per amortització préstec 266.578,00 € 

TOTAL 467.953,30 € 

 

 

Vistes les previsions de l’article 182 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de 

març, d’aprovació del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, 

Articles 9.d), 34, 47, 48 i 98 a 100 del Reial Decret 500/1990 de 20 d’abril, Articles 

22.2.a) de la Llei de 2 d’abril, reguladora de les bases de Règim Local, Articles 3, 4, 

11, 12, 13, 21 i 23 de la Llei Orgànica 2/2012 de 27 d’abril, d’Estabilitat 

Pressupostària i Sostenibilitat Financera, l’Article 16.2 del Reial Decret 1463/2007 

de 2 de novembre, l’Article 42 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 

Jurídic de les Entitats Locals, l’Ordre EHA/3565/2008 de 3 de desembre, 

d’aprovació de l’estructura dels pressupostos de les entitats locals, Resolució de 14 

de setembre de 2009 i les bases d’execució del pressupost. 

 

Vist l’informe de secretaria-intervenció.  

 

 

Es proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord : 

 

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdits 01/2014, per incorporació 

de romanents de crèdits al pressupost de 2014, per l’import i conceptes 

desglossats a la part expositiva d’aquest acord. 
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Segon.- Exposar aquest acord al públic mitjançant la publicació d’edicte al 

Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i al tauló d’anuncis de l’Ajuntament, 

per tal que durant els 15 dies següents al de la publicació les persones 

interessades hi puguin formular reclamacions. 

 

Tercer.- En cas de formular-se reclamacions, el Ple les resoldrà en el termini 

d’un mes. 

 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

L’Alcaldessa diu que és una modificació de pressupost per incorporar els romanents de crèdits del 
pressupost anterior i es remet a cada partida, segons la proposta d’acord. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per dir que, en quan al Tricentenari, no li 
quadra. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Esteve Sidera per dir que hi ha diverses partides. Él 
que s’ha fet ara és la incorporació. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Abstenció 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Abstenció 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

S’aprova per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació. 

 

9  

DISTRIBUCIÓ DELS FONS DE COOPERACIÓ LOCAL DE CATALUNYA 

ALS ENS SUPRAMUNICIPALS ANY 2014 

 

Vista la  Resolució GRI/1178/2014 de 23 de maig de distribució als municipis de 

Catalunya de la participació en els ingressos de la Generalitat de Catalunya 

integrada en els Fons de Cooperació Local de Catalunya any 2014. 

 

Els ens supramunicipals en que participa aquest Ajuntament són els següents : 

 

 Consorci de la Vall del Ges, Oris i Bisaura 

 Mancomunitat del Bisaura i Alt Lluçanès 

 
Atès que cal acordar quin import es vol destinar a cada un dels ens 

supramunicipals, es proposa al Ple l’adopció del següent acord : 

 

Primer .- Destinar l’import de la prestació supramunicipal de serveis als ens 

supramunicipals següents : 
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 Consorci de la Vall del Ges, Oris i Bisaura  : 1.167,60 € 

 Mancomunitat del Bisaura i Alt Lluçanès  :   1.167,60 € 

 
Segon.- Notificar aquest acord als ens supramunicipals esmentat i a la Direcció 

General d’Administració Local. 

 

Tercer.- Quan aquest Ajuntament rebi les quantitats corresponents, s’ha de 

destinar als ens supramunicipals citats i s’expedirà un certificat de la intervenció de 

fons d’aquesta Corporació d’haver efectuat la transferència oportuna als ens en 

qüestió, el qual s’haurà de trametre a la Direcció General d’Administració Local.  

 

 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

L’Alcaldessa explica que, com cada any, la Generalitat de Catalunya asssigna una ajuda econòmica per a 
organismes supramunicipal i l’ajuntament aprova la seva destinació. Això és que es fa amb aquest 
acord. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

S’aprova per unanimitat. 

 

MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS 

 

MOCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU 

 

10  

MOCIÓ A FAVOR DEL “ RACÓ DELS ROSSINYOLS ” 

 

Des del nostre grip creiem que és interessant preservar el nom de llocs particulars 

del poble, que el pas del temps, el desús o el canvi de costums fan que mica amb 

mica es vagin perdent; i generalment són noms que tenen tot el sentit de ser per la 

seva referència a un espai o a les circumstàncies de l’entorn. Sovint, els nostres 

estimats avis, al parlar d’un lloc concret, el mencionen amb alegre nostàlgia, i en 

massas ocasions no sabem de quin lloc en concret ens parlen perquè la memòria 

col·lectiva ha tendit a oblidar-ho. 

 

En aquest cas, un dels llocs que creiem que s’hauria de preservar és aquell racó 

situat al sud/oest del municipi, que correspon al darrera del nou pavelló, lloc que 
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els nostres avis en parlen com “ El Racó dels Rossinyols”. 

És un racó del poble, on no se sap els anys que fa que hi nien i canten els 

rossinyols. 

 

“ Quantes generacions de famílies 

  hauran vist passar aquests Rossinyols”? 

 

Per tot això, des del nostre grup demanem que s’aprovi aquesta Moció.  I es 

procedeixi a la col·locació de dos rètols rústics al Carrer pau Casals, un a la part 

baixa del carrer que es vegi pujant de la carretera, i un altre per la part alta, de 

manera que aquests rètols delimitin on comença i on acaba l’esmentat racó. 

 

 

 
Intervenció dels/ de les regidors/es: 

Pren la paraula, amb permís de la Presidència, el Regidor Frederic Trapé explicar el motiu de la moció 
presentada pel seu grup municipal.  Diu que hi ha llocs al poble que es van perdent. Per això es pretén 
la fixació de diferents punts del municipi per no perdre’ls. Possiblement no serà l’únic que es proposi, 
n’hi haurà d’altres. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per dir que als regidors del seu grup 
municipal els sorprèn el sentit poètic del Regidor Trapé, qualitat que desconeixien. Diu que està bé que 
es recordin llocs com aquest i també d’altres. No cal però, gastar-s’hi gaire diners per recordar-los. 

El Regidor Frederic Trapé respon que és de fa molts anys que hi canten els rossinyols, en aquest lloc. 
Rebutja el qualificatiu de poètic, per dir que és una qüestió de poble. 

El Regidor Joan Freixer diu que tots han de treballar per al poble. 

Intervé, amb permís de la Presidència, la Regidora Liliana Vilanova per qüestionar que la moció digui 
“col·locar dos rètols rústics”. Demana que tot el poble tingui el mateix tipus de rètol, sigui rústic o no. 

El Regidor Frederic Trapé diu que el tipus de rètol és igual. 

L’Alcaldessa intervé per dir que ella i els regidors del seu grup estan d’acord amb la moció. En principi, 
ho desconeixia però la gent gran li ha confirmat. Sobre els rètols, diu que ja es miraran diferents 
pressupostos. 

El Regidor Joan Freixer li diu al Regidor Frederic Trapé que més d’un cop ha recordat que s’està en crisi 
a l’hora de fer determinades despeses. 

El Regidor Frederic Trapé diu que no reivindica un rètol car. 

L’Alcaldessa diu que cal repartir les despeses per no perdre el que ja es té. 

La Regidora Liliana Vilanova apunta que el grup municipal de CiU ha rebutjat mocions seves, d’APM-
CUP, amb aquest argument. Simplement demanen que es tingui en compte. 

 

Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

S’aprova per unanimitat. 
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11  

MOCIÓ FONT DEL ROURE. 

 

Des del nostre grup creiem imprescindible que en aquells llocs del poble on es faci 

evident l’existència d’un perill, s’apliquin les mesures necessàries a fi d’evitar 

possibles desgràcies. 

En aquest cas, un dels llocs en que creiem que es fa evident un potencial perill és a 

la Font del Roure. Existeix allà una zona sense cap mena de protecció que aboca 

directament al canal, i amés, just a vint-i-cinc metres  hi ha una comporta del 

mateix on ben segur que, de caure-hi, és fàcil afogar-se. 

Certament aquella és una font molt maca, però qui té infants millor que no hi vagi 

si vol estar tranquil. 

També seria interessant instal·lar-hi un parell de papereres i un parell de bancs per 

a seure, ja que per alguna gent gran és un lloc habitual de reunió, i han de seure al 

pedrís de la font. 

Per a tot això, des del nostre grup demanem que s’aprovi aquesta moció i que 

l’equip de govern municipal comuniqui amb caràcter urgent a la Diputació 

l’existència del perill esmentat i insti la seva ràpida solució. 

 

Intervenció dels/ de les regidors/es, amb permís de la Presidència: 

Pren la paraula, amb permís de la Presidència, el Regidor Frederic Trapé per dir que, quan es passa el 
pont, hi ha una zona molt perillosa. Fins i tot hi ha mares que no hi van amb els seus nens perquè es 
pot caure al canal i, segons sembla al grup municipal de CiU, són terrenys que pertanyen a la Diputació 
de Barcelona, a la que s’hauria de demanar que hi posés remei. S’hi ha afegit dos bancs i papereres 
perquè no n’hi havia i és convenient que n’hi haguessin. Però el més important, el que és bàsic, és que 
hi ha perill. 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per dir que li sembla molt bé. El seu grup 
municipal està elaborant un estudi de llocs perillosos i són tots de Diputació de Barcelona. Anuncia que, 
properament, presentaran una moció similar a aquesta. 

El Regidor Frederic Trapé diu que el tema del canal també ho ha comentat el seu grup municipal en un 
ple. 

El Regidor Joan Freixer diu que, per sort, no hi van nens, sinó només els avis. 

El Regidor Frederic Trapé diu que no hi van perquè és perillós. 

El Regidor Joan Freixer diu que estan d’acord en això. 

L’Alcaldessa diu que també hi està d’acord ella i el seu grup municipal i es sol·licitarà a la Diputació de 
Barcelona que hi posi mesures. 
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Sotmès a votació, s’aprova segons el detall següent: 

Sra. Elisabet Ferreres Vergés ERC Sí 

Sr. Esteve Sidera Jubany  ERC Sí 

Sra. Anna Castany Paret  ERC Sí 

Sra. Glòria Martínez Rodríguez ERC Sí 

Sr. Joan Freixer Serradell APM-CUP Sí 

Sra. Liliana Vilanova Orriols  APM-CUP Sí 

Sr. Frederic Trapé Farrés CIU Sí 

 

S’aprova per unanimitat. 

 

12  

PRECS I PREGUNTES 

 

 
* El Regidor Frederic Trapé, del grup municipal de CiU formula els 

següents: 

 

1) Com està el tema de la subvenció FEDER? 

 

L’Alcaldessa diu que està paralitzat perquè no tenen la liquidació de 2013. En 

aquest tipus de subvenció, s’ha d’avançar els diners per cobrar al cap de dos anys o 

un després. Ja es veurà què es fa. Però s’ha d’estudiar. 

 

El Regidor Frederic Trapé demana si això caduca. 

 

L’Alcaldessa diu que sí. 

 

El Regidor Frederic Trapé demana fins quan. 

 

L’Alcaldessa diu que s’han demanat pròrrogues. 

 

2) Com està el tema del pont i la passarel·la dels horts? 

 

L’Alcaldessa contesta que la Diputació de Barcelona té el projecte fet i s’ha de licitar, 

aquesta és la informació que ha arribat a l’ajuntament, demanant el permís d’obres 

per poder-ho enviar a l’Agència Catalana de l’Aigua i, després, licitar-ho. 

 

3) A les nits, la font de dalt vessa molta aigua. S’hi farà alguna cosa? 

 

Intervé, amb permís de la Presidència, el Regidor Joan Freixer per dir que és 

l’aspersor. 

El Regidor Esteve Sidera ho confirma. 

 

El Regidor Joan Freixer demana si té a veure amb l’aspersor amb què no vagi la 

font. 

El Regidor Esteve Sidera diu que no. 

L’Alcaldessa conclou dient que algú va aixecar els aspersors. 
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* El Regidor Joan Freixer, del grup municipal d’APM-CUP formula els 

següents: 

 

1) Les obres del Consultori, tenen a veure amb la instal·lació de la fibra òptica del 

Consultori i les Escoles? 

 

Contesta el Regidor Esteve Sidera que sí. 

El Regidor Joan Freixer demana qui ho paga 

L’Alcaldessa diu que ho paga Telefònica. Segons conveni amb la Generalitat de 

Catalunya ho han de fer en una data determinada. 

El Regidor Joan Freixer diu que li han comentat que al Maresme ho ha de pagar el 

poble. 

L’Alcaldessa diu que és un assumpte molt local i deu deprendre dels acords a què 

arriba cada ajuntament. Si ho fa Telefònica és dolent perquè es queden com a 

beneficiaris de la línia. Per això hi ha projectes alternatius. 

 

2) En el penúltim Ple, malgrat que es va quedar que sí, no hem rebut el Pla de 

Joventut. 

 

Contesta l’Alcaldessa que està penjat al web de l’Ajuntament. 

 

3) A la Junta de Govern Local de 27 de maig de 2014 es parla de netejar de la llera 

del riu. Es farà aviat? 

 

Contesta el Regidor Esteve Sidera que el perill de la part de baix de la resclosa és 

mes de Sant Quirze que de Montesquiu. 

 

L’Alcaldessa diu que una actuació, la part de dalt, ve directe de l’Agència Catalana 

de l’Aigua que es farà al setembre vinent. A la de baix, l’Ajuntament ha d’assumir el 

20 % de la despesa. 

 

La Regidora Liliana Vilanova demana si serà un contracte menor. 

 

L’Alcaldessa diu que depèn de la quantia. L’Agència Catalana de l’Aigua és qui 

contracta i repercuteix el cost a qui hagi de pagar-lo. 

 

4) A la Junta de Govern Local de 27 de maig de 2014 es parla de l’ajut de Diputació 

de Barcelona a les polítiques educatives. A què s’ha destinat aquest ajut? 

 

L’Alcaldessa contesta que, de memòria, no ho sap i que ho mirarà per dir-li. 

 

La Regidora Liliana Vilanova intervé, amb permís de la Presidència, per dir que l’any 

passat l’equip de govern tampoc no ho va saber respondre. 

 

La Regidora Anna Castany respon, amb permís de la Presidència, que ara tampoc 

no ho sap de memòria. 

 

La Regidora Liliana Vilanova diu que cada regidor deu portar el seu tema i haurien 

de saber-ho. 
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L’Alcaldessa diu que hi ha molts moviments a l’Ajuntament. (Adreçant-se al grup 

d’APM-CUP): els diu que si portessin les preguntes abans ho podrien contestar. 

 

La Regidora Liliana Vilanova diu que també se’ls convoca amb pocs dies d’antelació 

al Ple i haurien d’estar preparats. Demana que en el proper Ple la regidora 

d’Educació ho esbrini. 

 

L’Alcaldessa diu que això serveix igual per a tothom. 

 

5) Pot explicar el fet que Morató procedís al trasllat de nogueres? 

 

El Regidor Esteve Sidera diu que es van plantar a la zona de la depuradora i són de 

la Fira de la Nou. 

 

6) Com va el tema de la casa que s’enderroca? 

 

L’Alcaldessa diu que es va avisar al propietari que era ruïnós. El propietari va portar 

projecte d’enderroc i aquest és el que es porta a terme. 

 

El Regidor Joan Freixer demana si es té en compte que no afecti a la casa del 

costat. Perquè, segons té entès, era una casa sencera i els germans ara la volen 

partir. 

 

El Regidor Esteve Sidera diu és el que fa l’enderroc el que ho ha de preveure. 

L’arquitecte municipal s’ho ha mirat i ha fet l’informe corresponent. 

 

La Regidora Liliana Vilanova demana si el solar quedarà net i tancat. 

 

L’Alcaldessa contesta que sí. 

 

 

* La Regidora Liliana Vilanova, del grup municipal d’APM-CUP formula els 

següents: 

 

1) Si poden explicar el que va passar en la fuita del Passeig del Ter. La gent va 

rebre l’aigua bruta. 

 

Contesta el Regidor Esteve Sidera que és normal quan es fa una connexió com la 

que es va fer a tot un bloc. 

 

2) Amb els diners del PUOSC què es farà? Què queda? Demana si el Secretari pot 

fer un informe al respecte. 

 

L’Alcaldessa diu que ho mirarà i, si cal, el Secretari  ja informarà. 

 

3) Com està la subvenció de la Llar d’infants municipal? 

 

Contesta la Regidora Anna Castany que encara no està cobrada. 

 

La Regidora Liliana Vilanova diu que les famílies volen cobrar. 
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La Regidora Anna Castany diu que encara no s’ha pagat a l’ajuntament. De totes 

maneres, les famílies ho han demanat aquest mateix matí, tot just. 

 

La Regidora Liliana Vilanova demana si es poden avançar. 

 

La Regidora Anna Castany diu es mirarà si es pot fer. 

 

4) El dia 1 de juny s’hauria d’haver convocat la comissió especial de comptes. 

Estem fora de termini. 

 

L’Alcaldessa demana al Secretari si pot respondre i aquest contesta que en aquesta 

data no s’havia convocat, efectivament, la comissió especial de comptes, però la 

data important és la del 15 d’octubre, en què s’ha d’haver aprovat definitivament i 

es treballa amb aquest calendari. 

 

5) Quan pensen contestar les dues instàncies demanant una reunió amb el grup 

municipal d’ERC i poder veure les factures? No sap perquè no es volen reunir. 

 

L’Alcaldessa diu que no n’han parlat i costa de quadrar agendes. 

 

La Regidora Liliana Vilanova diu que els felicita, quan passen coses al poble 

rellevants. 

 

L’Alcaldessa diu que fa tres anys que passen coses i és la primera vegada que la 

demanen. Sempre, diu, els ha dit que poden venir quan vulguin a l’ajuntament. 

 

La Regidora Liliana Vilanova diu que les factures no depenen de la voluntat seva. 

 

L’Alcaldessa diu que les factures estan a punt. Per concretar, demana si les que 

volen veure són les de l’últim trimestre de 2013 i el primer de 2014. 

 

El Regidor Joan Freixer diu que faltaven veure aquestes, sí. 

 

I no havent-hi cap més  assumpte a tractar, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, 

quan són les 18:35 hores,  de la que s’estén la present acta. En dono fe.  


